
Festival pěveckých sborů v Plzni 

Dětský pěvecký sbor Růže se v sobotu 1. 4. 2023 zúčastnil festivalu pěveckých sborů Musica 

Acalanthis v Plzni. Byl to první výjezd sboru po tříleté covidové pauze. Takřka pro všechny 

naše zpěváčky se jednalo o zcela novou zkušenost, protože sbor se během té doby úplně 

obměnil a razantně omládl.  

Do Plzně jsme vyrazili v půl deváté ráno a po bezproblémové cestě jsme vystoupili u plzeňské 

ZOO.  Přes nepříznivou předpověď počasí jsme měli velké štěstí a celou její prohlídku jsme 

absolvovali bez deště. 

Pak jsme přejeli k SOUE 

v Plzni Skvrňanech, kde 

se nás ujaly hostesky – 

členky pořádajícího 

Plzeňského dětského 

sboru, které nás odvedly 

na oběd. Vlastní 

festivalový koncert se 

konal v sále SOUE a 

účastnilo se ho 6 sborů. 

Nejprve vystoupil domácí Dětský pěvecký sbor Javořičky pod vedením Bedřišky Koželuhové. 

Následovalo naše vystoupení. Poté zpívaly Dětský pěvecký sbor Camella z Nového Boru a 

Dětský pěvecký sbor Vrabčáci z Jablonce nad Nisou. Koncert pokračoval vystoupením 

Plzeňského dětského sboru. Na závěr zazpívalo na 90 bývalých členů tohoto sboru, který má 

za sebou více než 40 let činnosti.  

Příprava na festival probíhala od ledna. Děti na koncertu odvedly opravdu dobrou práci a za 

svůj výkon si mohly vychutnat zasloužený potlesk. Během celého dne byly děti šikovné 

a přivezly si domů mnoho nových zážitků. Velkou zásluhu na zdařilém vystoupení má i naše 

klavíristka paní učitelka Lucie Chvostová, která s námi celý program trpělivě secvičila. Za to 

bych jí chtěl velmi poděkovat. 

Jaroslav Fafejta 



 


